
Szentkirályszabadja Község 
Pénzügyi- Gazdasági és Ügyrendi Bizottsága 
8225. Szentkirályszabadja 
Petőfi u. 12. 
Szám: 2/2019. 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Szentkirályszabadja Község Önkormányzat Pénzügyi-Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottságának 2019. május 27-én 14.30 órai kezdettel megtartott ülésén. 
 
Ülés helye: Szentkirályszabadjai Polgármesteri Hivatal, 8225. Szentkirályszabadja, 
Petőfi S. u. 12. 
 
Jelen vannak: Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök, Kovácsné Szabó Csilla 
bizottsági tag, Öveges János bizottsági tag valamint Gyarmati Katalin polgármester 
Állandó meghívottak közül: Szántód László jegyző, Kovács Eszter pénzügyi 
csoportvezető 
Jegyzőkönyvvezető: Németh Sándorné 
 
Napirend:  
1.) Beszámoló a helyi önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról 
2.)  Beszámoló a Balatonalmádi Család-és Gyermekjóléti Központ és Szociális 
Szolgálat 2018.évi költségvetéséről 
3.) Összefoglaló jelentés a 2018. évben végzett belső ellenőrzések értékeléséről 
4.) Beszámoló az Önkormányzat 2018.évi költségvetéséről – zárszámadási rendelet 
elfogadása 
5.) Előterjesztés az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról 
6.) Döntéshozatal pályázat benyújtásáról – önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatása 2019. 
7.) Előterjesztés a Fenntartható Energia és Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozásáról 
Veszprém megyében 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök köszöntötte a megjelent bizottsági 
tagokat, Gyarmati Katalin polgármestert valamint a jelenlévő képviselőket, 
dolgozókat. Megállapította, hogy a bizottság - 3 fővel - határozatképes.  
Ismertette a kiküldött írásos napirendet, a napirendet a jelenlévő bizottsági tagok 
egyhangúlag –3 igen szavazattal - határozathozatal nélkül elfogadtak. 
 

1. napirend - Beszámoló a helyi önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette a napirendet az előterjesztés 
és a csatolt dokumentumok alapján. Elmondta, hogy jó az együttműködés 
rendszerben részt vevő személyek és szervek között. A beszámoló alapos, jól 
kidolgozott, jól ismerteti a főbb problémákat. Javaslom elfogadni a beszámolót. 
Van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéshez kapcsolódóan? 
Ha nincs, szavazásra bocsátom a javaslatot, aki elfogadja a helyi önkormányzat 
2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót 
az írásos dokumentumok szerint, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

8./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a helyi önkormányzat 2018. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló 
beszámolót. 

 
2. napirend - Beszámoló a Balatonalmádi Család-és Gyermekjóléti Központ 

és Szociális Szolgálat 2018.évi költségvetéséről 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: E napirend vonatkozásában is részletes 
tájékoztató anyagot kaptunk. A beszámoló adatai közül az egyik lényes tény az, hogy  
a tavalyi tevékenység ellátását követőn többlet hozzájárulás fizetésére nem volt 
szükség, illetve 845.177,-Ft pénzmaradvány keletkezett, melynek visszautalásáról a 
társulás gondoskodik. 
Van-e észrevétel, ellenvélemény a napirenddel kapcsolatban? 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki javasolja a Képviselő-testület felé a Balatonalmádi Család-és Gyermekjóléti 
Központ és Szociális Szolgálat 2018.évi költségvetéséről szóló beszámoló 
elfogadását, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

9./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Balatonalmádi Család-és Gyermekjóléti Központ 
és Szociális Szolgálat 2018.évi költségvetéséről szóló beszámolót. 
                     

3. napirend - Összefoglaló jelentés a 2018. évben végzett belső 
ellenőrzések értékeléséről 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette az előterjesztést. Az anyagot 
áttekintve megállapítható, hogy a pénzügyi-gazdálkodási feladatok ellátása jól 
működik, a megállapítások alapján kérem az érintetteket, hogy az intézményi 
egyeztetések és az átmeneti gazdálkodási időszak pontosabb dokumentálásáról 
gondoskodjanak. 
Van-e a bizottsági tagoknak, jelenlévőknek észrevételük? 
 
A jelenlévők részéről nem hangzott el észrevétel. 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: Szavazásra bocsátom, aki javasolja a 
Képviselő-testület felé a 2018. évben végzett belső ellenőrzések értékeléséről szóló 
összefoglaló jelentés elfogadását kérem, kézfeltartással jelezze. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

10./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a 2018. évben végzett belső 
ellenőrzések értékeléséről szóló összefoglaló jelentést. 
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4.napirend - Beszámoló az Önkormányzat 2018.évi költségvetéséről – 
zárszámadási rendelet elfogadása 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök felkérte Kovács Eszter pénzügyi 
csoportvezetőt a napirend ismertetésére. 
 
Kovács Eszter pénzügyi csoportvezető részletesen ismertette a szöveges 
beszámolót. Ebben részletesen kitért a bevételeket és kiadásokat év közben 
jelentősen érintő tényekre valamint a pályázatok bevételi-kiadási tételeire. 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök szavazásra bocsátotta az önkormányzat 
2018. évi költségvetéséről szóló beszámoló elfogadását. 
Aki javasolja a Képviselő-testület felé az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló beszámoló elfogadását, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

11./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az 
önkormányzat 2018. évi költségvetési beszámolóját. 

 
5.napirend – Előterjesztés az Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosításáról 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök ismertette a napirendet az előterjesztés 
szerint. Elmondta, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 
értelmezése szerint a jegyző helyettesítésére vonatkozó, SZMSZ-ben rögzített 
szabályozást ki kell venni a szabályzatból, mivel az a jegyzői és az aljegyzői tisztség 
egyidejű betöltetlensége esetén alkalmazható.  
Van-e a bizottsági tagoknak, jelenlévőknek észrevételük? 
 
A napirendhez egyéb hozzászólás nem hangzott el, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta. 
Aki javasolja a Képviselő-testület felé a Szervezeti és Működési Szabályzat 
módosításának elfogadását kérem, kézfeltartással jelezze. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

12./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az Önkormányzat 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló rendelet-
tervezet elfogadását.  

 
6. napirend – Döntéshozatal pályázat benyújtásáról – önkormányzati 
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása 2019. 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: Előzetesen már egyeztettünk a 
felújítással kapcsolatban arról, hogy mely belterületi utak esetében szükséges a 
fejlesztés. Ezeket összevetve a pályázati előírásokkal valamint a rendelkezésre álló 
anyagi lehetőségeinkkel a Radnóti utca felújítása épült be a javaslatként az 
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előterjesztésbe. Eszerint  az útfelújítás költsége bruttó 14.613.961,-Ft lenne, melyhez 
2.192.094,-Ft önrészt kell biztosítani. 
 
A bizottság tagjai egyetértettek az előterjesztésben szereplő javaslattal. 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet.  
Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az önkormányzat pályázatot nyújtson be 
az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása 2019. című 
pályázatra az előterjesztés szerint kérem, kézfeltartással jelezze. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta:  

13./2019.(05.27.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi- Gazdasági és 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az 
önkormányzat pályázatot nyújtson be az önkormányzati feladatellátást 
szolgáló fejlesztések támogatása 2019. című pályázatra az előterjesztés 
szerint. 

7. napirend – Előterjesztés a Fenntartható Energia és Klíma akcióterv (SECAP) 
kidolgozásáról Veszprém megyében 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök felkérte Gyarmati Katalin polgármestert a 
napirend ismertetésére. 
 
Gyarmati Katalin polgármester elmondta, hogy a Bakony és Balaton Keleti Kapuja 
Közhasznú Egyesület kereste meg Önkormányzatunkat, akik segítették az akcióterv 
eljutását az érintett településekhez. Ahogy az előterjesztés is tartalmazza a 
Veszprém Megyei Önkormányzat öt Veszprém megyei várossal konzorciumban 
2017-ben támogatási kérelmet nyújtott be a TOP-3.2.1-16 felhívásra „Fenntartható 
Energia és Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozása Veszprém megyében” címmel. Cél, 
hogy az elkészített szén-dioxid kibocsátás leltár alapján egy települési és térségi 
szintű energetikai cselekvési tervet fogalmazzon meg. A cselekvési tervben 
meghatározott beavatkozások hozzájárulnak a CO2 kibocsátás csökkentéséhez, az 
energiahatékonyság növeléséhez, a fenntarthatóbb település-fejlesztéshez. 
Települési szinten határozza meg 2030-ig célkitűzések átfogó kereteit. A 
dokumentumokban részletezettek szerint a létrejövő szövetséghez háromféle módon 
lehet csatlakozni, aláíróként, támogatóként és koordinátorként. Az anyag tartalmazza 
–többek között- a megyei akciótervet is. Várhatóan a csatlakozásunk ehhez a 
programhoz feltétel lehet a későbbiekben kibocsátandó uniós pályázatok egy 
részéhez. Javaslom, hogy a bizottság támogassa az előterjesztés alapján a 
határozati javaslatot.  
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet.  
Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az fogadja el a Fenntartható Energia és 
Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozásáról Veszprém megyében című napirendhez 
kapcsolódó határozati javaslatot kérem, kézfeltartással jelezze. 
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